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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 2 juni 2025

IR 3 2025_IP_00050 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: 
Stekkerzonnepanelen

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Luc Van Laer

Tijdstip van indienen:
25 mei 2025 16:48

Toelichting:
Sinds 17 april 2025 zijn stekkerzonnepanelen en plug-and-play thuisbatterijen officieel 
toegelaten in België mits ze aan bepaalde technische vereisten voldoen. 
Stekkerzonnepanelen zijn niet vergunningsplichtig. Het departement Omgeving aanziet deze 
stekkerpanelen als gebruikelijke technische constructies. Dit wil zeggen dat ze overal op 
gevels en balkonafsluitingen mogen worden aangebracht behalve op beschermd erfgoed. 
De lokale regels kunnen hiervan afwijken. 
Op de website van de stad Geel is hierover niets terug te vinden.
Wat is het standpunt van het bestuur ? 
Waar kunnen stekkerzonnepanelen geplaatst worden zonder omgevingsvergunning  in Geel? 
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Gemeenteraad
Mondelinge vraag Zitting van 2 juni 2025

IR 4 2025_MV_00004 Mondelinge vraag van raadslid Greet Daems: 
Masterplan Stationsomgeving

Mondelinge vraag

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
26 mei 2025 9:33

Toelichting:
Wat is de stand van zaken van het beroep dat de stad heeft aangetekend tegen de beslissing 
van de provincie om toch een vergunning toe te kennen voor het project Heidebloemhof, 
ondanks het negatieve stadsadvies?
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 2 juni 2025

IR 5 2025_IP_00052 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: 'Ladies only' in 
het zwembad van Geel

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Bart Julliams

Tijdstip van indienen:
26 mei 2025 9:39

Toelichting:
Het zwembad van Geel kan (op zaterdagavond tussen 17.30 en 19.30 uur) afgehuurd worden 
door verenigingen en dat is een succes: voor dit jaar is het helemaal volgeboekt. Men zou dus 
denken dat de zwemmers hier best wel aan hun trekken komen. Dat zou inderdaad het geval 
kunnen zijn, maar voor de zwemSTers geldt het toch niet helemaal. Het zwembad kan 
namelijk niet gereserveerd worden voor groepen die uitsluitend uit vrouwen bestaan. 
Vrouwenverenigingen voor wie dat ‘ladies only’-element essentieel is en die het bad willen 
afhuren, moeten het delen met zwemclubs die op hetzelfde moment trainen. Een mogelijkheid 
tot fysieke afscheiding is er niet.
Het staat buiten discussie dat zwemmen een essentiële vaardigheid is, die in de eerste plaats 
bijdraagt aan veiligheid en overleving. Als je niet hebt leren zwemmen, kan dat ooit je leven 
kosten. Onze kinderen leren het nu op school, maar een grote groep vrouwelijke Gelenaars 
heeft het nooit geleerd. Die groep vindt ook zijn weg niet naar het zwembad. Vele vrouwen 
uit islamitische of orthodoxe gemeenschappen vinden zwemkleding niet gepast in 
aanwezigheid van mannen. Ze willen wél zwemmen, sporten en gezond zijn, maar op een 
manier die past bij hun waarden en cultuur. Gescheiden zwemmen maakt dat mogelijk zonder 
hun vrijheid te beperken.
Daarnaast zijn er heel wat vrouwen die slechte ervaringen hebben gehad tijdens zwembeurten 
in openbare zwembaden. Niet iedere vrouw legt catcalling, seksuele intimidatie of te veel 
ongezonde aandacht zomaar naast zich neer. In een vrouwenbad of ladies-onlymoment voelen 
ze zich veiliger en vrijer. Voor nog andere vrouwen voelt zwemmen in een gemengde setting 
aan als een gevoel van verlies van privacy Een exclusieve zwemomgeving biedt de 
mogelijkheid om hun privacy te behouden.
Voor vele vrouwen maken deze overwegingen het verschil tussen wel of niet naar het 
zwembad gaan.
Gescheiden zwemmen is geen negatieve keuze - tegen mannelijke aanwezigheid, of zoiets. 
Het is een positieve keuze voor comfort tijdens de lessen en/of de recreatie en voor veiligheid, 
omdat het meer vrouwen toestaat deze essentiële vaardigheid onder de knie te krijgen. 
Reglementair of organisatorisch stellen er zich o.i. geen problemen om in het Geelse 
zwembad beperkte periodes voor vrouwenzwemmen te voorzien. Twee uur, één keer per 
maand buiten de openingsuren, maken al een groot verschil. Het zwembad zal er zijn publiek 
meer vergroten en een deel van het publiek vergroot er zijn levenskansen mee als het eens 
fout gaat in het water.
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Kan het schepencollege op deze vraag ingaan?
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 2 juni 2025

IR 6 2025_IP_00053 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: De toekomst 
van het stadsdichterschap

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Pieter Cowé

Tijdstip van indienen:
26 mei 2025 10:04

Toelichting:
Sinds begin 2021 heeft Geel een stadsdichter. De oproep om zich te melden als opvolger voor 
de eerste, Maarten Vanhoof, leverde slechts drie kandidaten op. Nadat de termijn van twee 
naar drie jaar werd gebracht, begint die opvolger, Jean-Paul Byloo, na de vakantie aan zijn 
laatste half jaar. Het wordt dus stilaan tijd om opnieuw aan opvolging te denken.
Wanneer het stadsbestuur de functie van stadsdichter wil behouden - waar De Brugpartij voor 
pleit - dringt er zich een evaluatie op van de manier waarop de werving gebeurt. Wij denken 
niet dat de reden waarom er drie jaar geleden zo weinig kandidaten waren, te wijten is aan een 
gebrek aan poëtisch talent in Geel. De manier waarop het stadsdichterschap tot bij het publiek 
wordt gebracht, speelt o.i. een veel grotere rol.
Al bij al is het stadsdichterschap in Geel nog een jong fenomeen. Ziet het stadsbestuur 
redenen om het geweer al drastisch van schouder te veranderen en - bijvoorbeeld - voor een 
'dichtersteam' te kiezen, of denkt het eerder aan het bestendigen van de functie met één 
penhouder? Wanneer zal de vacature worden uitgeschreven?
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 2 juni 2025

IR 7 2025_IP_00054 Interpellatie van raadslid Dirk Kennis: De lichten aan 
de Rijn: indrukken versus feiten

Interpellatie

Indiener(s):
Dirk Kennis,            De Brugpartij          

Gericht aan:
Kris Vangeel

Tijdstip van indienen:
26 mei 2025 10:31

Toelichting:
De verkeerslichten op het kruispunt Sint-Dimpnaplein-Rijn worden door velen in vraag 
gesteld. De oplossing die ze moesten brengen – een vlottere doorstroming op de ‘hoofdas’ 
Sint-Dimpnaplein-Logen – zou kleiner zijn dan de problemen die ze veroorzaken. Het gaat 
dan vooral om abnormaal lange files tijdens de piekuren, om ‘sluipverkeer’ in het Laarsveld, 
om een verhoogde verkeersdruk op de as Laar-Eikevelden en om wachtrijen met soms 
gevaarlijke invoegsituaties op het kruispunt Eikevelden-Diestseweg. Buurtbewoners hebben 
bovendien de indruk dat het verkeer op het Sint-Dimpnaplein om een som van redenen is 
afgenomen en dat de noodzaak om daar twee lichten na mekaar te zetten, dus sterk is 
afgenomen. Komende van de Rijn en staande aan de lichten, krijgt men alsmaar vaker het 
gevoel dat men daar voor niets staat te wachten. In de herinrichtingsplannen van AWV, die 
begin vorig jaar werden goedgekeurd, zou alles aan dat kruispunt bij het oude blijven. Maar 
als die indrukken van de buurtbewoners kloppen, zou je zeggen: voer die lichten af! Daarom 
de vraag: hoe zit het daar nu echt? 
- Hoe evolueerden de verkeersstromen op het Sint-Dimpnaplein sinds begin 2024 (het einde 
van de lange werken aan de Retieseweg)?
- Welk effect hebben de lichten aan de Rijn op de verkeersdruk in straten als het Laarsveld, 
het Laar en de Eikevelden?
- Zijn de lichten aan de Rijn nog nodig of overbodig?
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 2 juni 2025

IR 8 2025_IP_00055 Interpellatie van raadslid Greet Daems: Welke 
gevolgen geeft het stadsbestuur aan de veiligheidsmonitor 2024 die de 
federale politie publiceerde?

Interpellatie

Indiener(s):
Greet Daems,            PVDA          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
26 mei 2025 11:03

Toelichting:
De  federale politie publiceerde recent de ‘Veiligheidsmonitor 2024’.

Wat zijn voor het stadsbestuur de opvallendste trends over het veiligheidsgevoel en de 
buurtproblemen in Geel?

Graag hoor ik uw reactie op deze bevindingen en uw plannen om hierop in te zetten.
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Gemeenteraad
Interpellatie Zitting van 2 juni 2025

IR 9 2025_IP_00056 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: Beperking 
van de werkloosheid in de tijd en de activeringsrol van het OCMW , een 
noodzakelijke uitdaging. 

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Pieter Cowé

Tijdstip van indienen:
26 mei 2025 11:42

Toelichting:
De invoering van de beperking van de werkloosheid in de tijd wordt in verschillende fases 
ingevoerd. Wie op 1 juli van dit jaar langer dan 20 jaar werkloos is, verliest op 1 januari 2026 
zijn uitkering. Vanaf maart 2026 valt de werkloosheidsuitkering weg van wie tussen de 8 en 
20 jaar werkloos is. In april 2026 volgen diegenen die reeds werkloos zijn tussen de 2 en 8 
jaar. 
Heeft het OCMW al zicht op Gelenaars die al langer dan 20 jaar werkloos zijn ? Over welke 
leeftijdscategorie gaat het ? 
Rekening houdende met de mogelijke instroom voor het aanvragen van leefloon, worden er 
meer maatschappelijk werkers ingeschakeld ? Zijn er al opleidingen gepland voor 
maatschappelijk werkers m.b.t. leefloon daar dit toch een aparte materie is nl. allerlei 
technische aangelegenheden dienen in kaart worden gebracht. 
Door de instroom dient uiteraard werk worden gemaakt van activering van deze mensen. Is er 
al een plan van aanpak ? Wordt er nauw samengewerkt met de VDAB ? 
Wordt er al preventief ingezet om mensen te stimuleren om een knelpuntberoep aan te leren ? 
Werklozen die momenteel starten met een opleiding voor een knelpuntberoep kunnen hun 
werkloosheidsuitkering behouden tijdens het verder verloop van deze opleiding. Vanaf 1 
januari 2026 zal alleen wie een opleiding start tot verpleegkundige of zorgkundige zijn 
werkloosheidsuitkering langer dan 2 jaar kunnen behouden. 
Het is duidelijk, preventief inzetten op het stimuleren van het volgen van een opleiding, is een 
win-win voor iedereen. 
Activering van mensen die al jarenlang werkloos zijn, is een uitdaging maar, werk, werkbaar 
werk, maakt iedereen meer weerbaar zowel mentaal, fysiek en financieel.
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IR 10 2025_IP_00057 Interpellatie van raadslid Myriam Smets: 
Onveiligheidsgevoel in Geel.

Interpellatie

Indiener(s):
Myriam Smets,            DURF          

Gericht aan:
Marlon Pareijn

Tijdstip van indienen:
26 mei 2025 12:00

Toelichting:
Van het weekend verschenen de cijfers van de nieuwe veiligheidsmonitor van de federale 
politie.
Zoals eerder door onze fractie aangekaart is het onveiligheidsgevoel ook in Geel toegenomen.
Onze burgemeester wil prioriteit geven aan veiligheid.
Waarom nog geen overlastteam installeren zoals onze fractie reeds voorstelde ?


